



# Sörmlandsdistriktet

## Sammanträdesprotokoll

Plats och tid                      Zoom                      20220913                      KI 19.12 -20.34

Beslutande                      Birgitta Hoflin, ordförande  
Anki Lindholm, vice ordförande  
Gullevi Bergqvist, sekreterare  
Lola Södergård, kassör  
Mikael Svensson, ledamot  
Leif Hjälms, ledamot  
Maja Axelsson Svancar, ersättare  
Jenny Tecsi, suppleant

Övriga deltagare

Ej närvarande                      Björn Runeborg, ledamot    avgick från styrelsen 2022-09-13  
Carin Tilliander, suppleant

Utses att justera                      Jenny Tecsi

Underskrifter	Sekreterare	..... Gullevi Bergqvist	Paragrafer 1-14
	Ordförande	..... Birgitta Hoflin	
	Justerare	..... Jenny Tecsi	

## § 1

### **Mötets öppnande**

Ordföranden Birgitta Hoflin hälsar välkommen till mötet.

## § 2

### **Val av justerare**

Styrelsen **beslutade** att utse Jenny Tecsí till justerare. Samtliga ledamöter och suppleanter är kallade.

## § 3

### **Fastställande av dagordning**

Föreliggande dagordning godkändes med följande tillägg:

Punkt 10: medlemsmöte

Punkt 11: Rally, statuter DM

## § 4

### **Inkomna skrivelser**

Inbjudan till RAS/RUS-konferens 26-27 november 2022.

Information från SBK att man kan skriva ut sina medlemskort.

## § 5

### **Utgående skrivelser**

Kallelse till uppgradering av figuranter och testledare i MT 2017 skickat till klubbarna.

## § 6

### **Föregående mötesprotokoll samt beslutsuppföljning**

Föregående protokoll gicks igenom. ???????

## § 7

### **Ekonomisk rapport samt budget**

Redovisades och godkändes. *Bilaga 1*

## § 8

### **Rapporter från sektorer och kommittéer**

HUS: *Bilaga 2*

RUS: Leif Hjälms meddelade att Björn Runeborg har avgått. 4 anmälningar från EBK har hittills kommit till uppgraderingen enl § 5-Önskemål att det behövs mer framförhållning på uppgraderingar. RAS/RUS-konferens 23/10. Birgitta funderar på namn, avvaktar till nästa möte.

TS: Sektorn jobbar på att få till utbildningar för tävlingssekreterare och tävlingsledare som det finns ett stort behov av. Nästa års tävlingar i distriktet bestäms i ett möte 27/9 på Gnesta/Trosa BK. SM-deltagarna har blivit gratulerade på Facebook. Distriktet har anmält Anders Åberg som ansvarig för skyddslicenser samt Tommy Andersson som ansvarig för IGP/mondioringlicenser till SBK.

TJH: Ingen rapport.

RALLY: Sektorn har lämnat ett förslag till statuter för distriktsmästerskap i Rallylydnad. Detta kommer att tas på nästa medlemsmöte.

## § 9

### **Övriga rapporter**

Inga övriga rapporter.

## § 10

### **Medlemsmöte**

Nästa medlemsmöte är den 19/11 kl 13.00 på Södertälje BK  
Birgitta bokar tid för detta. Anmälan 1 vecka innan

§ 11

### **Statuter för DM i Rallylydnad**

Sektorn har kommit med ett förslag till statuter för DM i Rally. Detta kommer att tas på nästa medlemsmöte. *Bilaga 3*

§ 12

### **Övriga frågor**

Styrelsen beslutade att bjuda in valberedningen till styrelsemötet 11 oktober. Sekreteraren gör detta.

§ 13

### **Mötets avslutande**

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. Nästa möte är via Zoom 11 oktober kl 19.00